
NEPOZABNO SREČANJE V GOTEBORGU

Še se bomo videli!
Ni lahko pisati o doživetjih, kaierih nisi sam doživel,

oriroma ti o njih le pripovedujejo. Če pa imaš ofcoli sebe
dekleta iz ženskega pevskega zbora DPD Svoboda Brdo
je to nekaj povsem dnigega. Vrnile so se iz dolge poti,
saj so obiskale naše zdomce v KUD »' •. 'ce Prešeren«.
Njihova občutja so bila še sveža, bila puioa spominov in
nepozabnih doživetij, pa čeprav so se vozili v eno stran
preko 30 ur. Na poti seveda niso bile same. Spremljali so
jib mladi nogometaši NK Svoboda in člani vokabio in-
strumentalne skupine Odiseja. Celotno skupino pa je
uspešno vodil vodja delegacije Drago Černoš skupaj z
Igorjem Vidrihom in Marjeto Cunk, ki je imela tudi
nekaj nugovorov o možnostih dopoinUnega poučevanja
slovenščiDe.

Sprejem je bil enkraten, gostoljubnost zdomcev ravno
tako.

Uradni del srečanja se je pričel pravzaprav v petek ob
otvoritvi nogometnega tumirja, na katerem so poleg
naših nogometašev nastopile še ostale ekipe. Zmagovalci
turnirja so bili naši mladi nogometaši. Prav tako pa je
tudi njihov mentor Živko Velkavrh opravil s predstavniki
njihovega športnega društva nekaj razgovorov o športni
rekreaciji »IN NADAUNJEM SODELOVANJU.

Najsvečanejši del večera pa je bil vsekakor nastop
naših pevk, ki so se predstavile na prvem nastopu že y
petek in sicer v trgovskem centru, naslednji nastop pa je
bil v soboto na kulturnem srečanju. Kvaliteta pevskega
zbora je bila na zavidljivem nivoju, kar se moram vseka-
kor zahvaliti zborovodkinji Tatjani Požar, ki se je za
tovrstno srečanje pripravljala polnih pet mesecev.

Če na koncu kratkcga prispevka potegnemo črto lahko
ugotovimo marsikaj.

Vsekakor vspodbudno srečanje, kakršnih ne sme
manjkati. Veze med nami in naSimi zdomci se moraje
utrditi in postati še trdnejše. Spoznanje, da potrebujemo
drug drugega je neizbežno, in prav je tako.

19. junija nam bo delegacija naSih zdomcev vrnila
obisk, saj ga bodo istočasno izkoristili s srečanjem pev-
skih zborov v Šentvidu pri Stični. Potrudili se bomo in
jim vriuli gostoljubje in jih 5e povabili tako kot so oni
našo delegacijo.


